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Abstract (en)
[origin: WO2017207551A1] The invention relates to a system for producing corrugated cardboard. The system comprises an arrangement (1)
for producing a corrugated cardboard web (2) which is laminated on one side, said arrangement comprising: a corrugating device (24, 26) for
producing a corrugated web (22) having corrugations from a first material web (10); a glue application device (29) for applying glue to the tips of the
corrugations of the corrugated web (22); and a pressing device (35) for pressing a cover web (17) onto the tips of the corrugated web (22) which are
provided with glue. In addition, the system has, upstream of the corrugating device (24, 26), a separating device (40) for separating the first material
web (10) at least in regions in its transverse direction (46).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Anlage zur Herstellung von Wellpappe. Die Anlage umfasst eine Anordnung (1) zur Herstellung einer einseitig kaschierten
Wellpappebahn (2) mit einer Riffelvorrichtung (24, 26) zum Erzeugen einer eine Wellung aufweisenden Wellbahn (22) aus einer ersten Materialbahn
(10), einer Leimauftragsvorrichtung (29) zum Auftragen von Leim auf Spitzen der Wellung der Wellbahn (22) und einer Andrückvorrichtung (35)
zum Andrücken einer Deckbahn (17) an die mit Leim versehenen Spitzen der Wellbahn (22). Ferner hat die Anlage eine stromaufwärts zu der
Riffelvorrichtung (24, 26) angeordnete Trennvorrichtung (40) zum mindestens bereichsweisen Trennen der ersten Materialbahn (10) in deren
Querrichtung (46) und eine der Trennvorrichtung (40) nachgeordnete betätigbare Haltevorrichtung zum Halten eines durch die Trennvorrichtung (40)
erzeugten stromabwärtigen Bahnabschnitts (90) der ersten Materialbahn (10).
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